



م.م. أبراهيم محمد يونس

السيرة الذاتية:

من مواليد 1990, تخرج من الجامعة التقنية الشمالية/ الكلية التقنية الهندسية سنة 2012. حصل على شهادة الماجستير من ذات القسم سنة 2018. يحمل لقب مدرس مساعد في هندسة تقنيات الحاسوب, وفي تخصص دقيق هو معالجة الصور, حيث قام بنشر بحثين في هذا المجال. يقوم بإعطاء مواد لطلبة الدراسات الاولى منها: البرمجة والرياضيات وانظمة التشغيل ومختبرات معالجة الاشارة والمعالج الدقيق والتقنيات الرقمية والدوائر الكهربائية, بالإضافة الى الاشراف على مشاريع تخرج الطلبة.

رقم هاتف العمل:

07703334166

الايمل الجامعي:

ibrahim.younis@uoninevah.edu.iq

رابط موقع كوكل سكوئر:

رابط موقع سكوبس:

Curriculum vitae:

Ibrahim Mohammed Yonis was born in 1990 and graduated from the Northern Technical University, College of Engineering in 2012. Then he obtained his Master's degree from the same department in 2018. He holds the title of Assistant Lecturer in Computer Engineering, with the main research area being Image Processing, where he published two papers in this research area. He teaches several modules such as programming, mathematics, operating systems and the labs of DSP, microprocessor, MATLAB, electrical circuits and digital techniques, in addition to supervising students' graduation projects.

Phone no. : 07740887611

University email:

ibrahim.younis@uoninevah.edu.iq

Google Scholar Link:

Scopus Link: